
 INFORMACJA Z PRACY WÓJTA W OKRESIE MIĘDZYSESYJNYM 

Wójt Gminy przedłożył sprawozdanie ze swojej pracy oraz podległego mu urzędu za okres od 27 lutego do 18 

marca 2020 r. 

27.02.2020 r.  

Pan Wójt uczestniczył w Sesji Rady Gminy. 

28.02.2020 r.  

Spotkał się z prezesem firmy Kom-Bud w sprawie przedstawienia oferty sprzedaży działki w celu kontynuacji 

zabudowy mieszkaniowej – wielorodzinnej w Mszanowie. 

Spotkał się z przedstawicielami Towarzystwa Miłośników Ziemi Lubawskiej oraz Burmistrzem Nowego 

Miasta Lubawskiego w sprawie upamiętnienia ofiar zbrodni katyńskiej związanych z Ziemią Lubawską. 

Inspektor ds. rozwoju lokalnego reprezentował Wójta podczas podsumowania działalności Polskiego Związku 

Wędkarskiego. 

29.02.2020 r.  

Pan Wójt wręczył nagrody uczestnikom Halowego Turnieju Piłki Nożnej Dzieci zorganizowanym przez 

Szkółkę Piłkarską Młode Lwy z Mszanowa oraz Zespół Szkół im. Rodu Działyńskich w Bratianie. 

1.03.2020 r.  

Gratulował uczestnikom XX-go Memoriału Tenisowego ks. Kazimierza Wróblewskiego. 

2.03.2020 r. 

Na zaproszenie Marszałka Województwa Warmińsko-Mazurskiego Pan Wójt wziął udział w pokazie nowego 

spotu promującego województwo warmińsko-mazurskie, a także prezentacji konkursów organizowanych 

przez Departament Turystyki. 

Spotkał się z Dyrektorem Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa w następujących sprawach: 

- bezzwrotnej dotacji na budowę sieci kanalizacji sanitarnej w Bagnie 

- zakupu nieruchomości niezabudowanej w Mszanowie (tj. działki za budynkami nowych bloków), 

- zawarcia porozumienia w sprawie podjęcia wspólnych działań promujących tereny inwestycyjne przy 

budowanej obwodnicy Nowego Miasta Lubawskiego, 

- pozyskania środków na promocję zdrowej żywności i tradycji wiejskiej przez Ochotnicze Straże Pożarne i 

Koła Gospodyń Wiejskich. 

Spotkał się z przedstawicielami Ochotniczej Straży Pożarnej w Jamielniku. 

3.03.2020 r.  

Pan Wójt wziął udział w posiedzeniu Zarządu Związku Gmin Regionu Ostródzko Iławskiego „Czyste 

środowisko" w celu wypracowania wspólnego stanowiska w sprawie odbioru odpadów komunalnych z 

nieruchomości niezabudowanych. 

Pan Wójt wziął udział w II Forum Beton w drogownictwie. 

4.03.2020 r.  

Spotkał się z przedstawicielami PZW w sprawie zagospodarowania działki nad rzeką Wel w Bratianie. 

Kierownik Referatu Oświaty reprezentowała Wójta podczas Święta Patrona Szkoły Podstawowej im. ks. 

Kazimierza Wróblewskiego w Gwiździnach. 

5.03.2020 r.  

Spotkał się z przedstawicielem Klubu Sportowego Wel Bratian w sprawie rozliczenia dotacji. 

Pan Wójt spotkał się z wykonawcą dokumentacji dotyczącej renowacji pomnika w Nawrze wraz z 

zagospodarowaniem placu pomnikowego. 

Spotkał się z posłem Zbigniewem Ziejewskim w sprawach bieżących. 

Spotkał się z sołtysami sołectw wchodzących w skład obwodów szkół podstawowych w Skarlinie i Radomnie 

w celu dokonania analizy danych statystycznych liczby uczniów. 

6.03.2020 r.  

Pan Wójt wziął udział w spotkaniu Samorządowców Powiatu Nowomiejskiego w następujących sprawach: 

- prezentacji Plan Rozwoju Sieci Dróg Powiatowych Powiatu Nowomiejskiego na Lata 2020 – 2024, 

- ustalenia terminu dożynek powiatowych, 

- współfinansowania inwestycji drogowych powiatu, 

- sytuacji finansowej szpitala, 

- planowanej zmiany miejsca działalności WTZ. 



Pan Wójt spotkał się z przedstawicielami Rady Sołeckiej sołectwa Radomno oraz KS Radomniak Radomno w 

celu dokonania ustaleń dotyczących ponownego złożenia wniosku o dofinansowanie budowy szatni 

sportowej. 

Złożył życzenia z okazji Dnia Kobiet pracownicom Urzędu Gminy i jednostek podległych. 

Z okazji Dnia Kobiet złożył życzenia mieszkankom Gryźlin i Jamielnika. 

7.03.2020 r.  

Z okazji Dnia Kobiet złożyłem życzenia mieszkankom Bratiana, Chrośla i Kaczku.   

9.03.2020 r.  

Pan Wójt spotkał się z Przedstawicielem Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad w sprawie budowy 

i przebiegu drogi ekspresowej S5 na odcinku Nowe Marzy (A1) -  Ostróda (S7).  

Spotkał się z Dyrektorem Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska w celu omówienia możliwości 

pozyskania dofinansowań na realizację inwestycji w zakresie gospodarki wodno-ściekowej oraz konkursów 

dla OSP na termomodernizację.  

10.03.2020 r.  

- Pan Wójt zawarł akt notarialny dotyczący sprzedaży działki nr 127/5 o pow. 0,1100 ha obręb geodezyjny 

Gryźliny (droga), sprzedaż nastąpiła w drodze bezprzetargowej celem powiększenia sąsiedniej nieruchomości. 

11.03.2020 r. 

Pan Wójt przewodniczył posiedzeniu Gminnego Zespołu Zarządzania Kryzysowego którego głównym 

tematem było zagrożenie epidemiologiczne.  

Starszy inspektor ds. ochrony środowiska, rolnictwa, leśnictwa w imieniu Wójta uczestniczyła w posiedzeniu 

Rady Powiatowej Warmińsko-Mazurskiej Izby Rolniczej. 

Pan Wójt spotkał się z Sołtysami w celu omówienia kwestii funduszu sołeckiego. 

Z okazji Dnia Kobiet Pan Wójt złożył życzenia mieszkankom Skarlina. 

12.03.2020 r. 

Wziął udział w Zgromadzeniu Związku Gmin Regionu Ostródzko-Iławskiego „Czyste Środowisko” na 

którym została podjęta uchwała w sprawie odbioru odpadów komunalnych z nieruchomości 

niezamieszkałych. 

14.03.2020 r. 

Pan Wójt wziął udział w wideokonferencji zorganizowanej przez Wojewodę Warmińsko-Mazurskiego w 

sprawie pandemii koronawirusa. 

16.03.2020 r. 

Wziąłem udział w spotkaniu Samorządowców Powiatu Nowomiejskiego w sprawie zagrożenia  

epidemicznego związanego z rozprzestrzenianiem się koronawirusa. 

17.03.2020 r.  

- Pan Wójt zainicjował spotkanie w Urzędzie Gminy NML ze starostą, burmistrzem i wójtami Powiatu 

Nowomiejskiego oraz miastem i gminą wiejską Lubawa w celu omówienia powstającego Studium 

Korytarzowego dla budowy drogi ekspresowej S5 na odcinku Nowe Marzy (A1) -  Ostróda (S7), ze 

szczególnym uwzględnieniem wytrasowanych przebiegów tejże drogi. Na spotkaniu zdecydowano o podjęciu 

dalszych działań w kierunku lobbowania za najkorzystniejszym dla samorządów historycznej Ziemi 

Lubawskiej wariantem przebiegu trasy szybkiego ruchu pomiędzy Grudziądzem a Ostródą przez gminę Nowe 

Miasto Lubawskie i gminę Lubawa.  

Spotkał się z wójtem gminy Lubawa w sprawie budowy i przebiegu drogi ekspresowej S5 na odcinku Nowe 

Marzy (A1) -  Ostróda (S7). 

Sekretarz z Kierownikiem Referatu Drogownictwa oraz Podinspektorem ds. planowania przestrzennego 

wzięli udział w spotkaniu z przedstawicielami Zarządu Dróg Powiatowych w celu ustalenia możliwości 

wykonania miejsc parkingowych i zjazdów na drogę powiatową przy placu pomnikowym w Nawrze. 

18.03.2020 r. 

Wraz z Redaktorem Naczelnym Gazety Nowomiejskiej Pan Wójt wręczył statuetkę dla Klaudii Kucińskiej ze 

SSP w Tylicach, która uzyskał szóste miejsce w Plebiscycie na najpopularniejszego sportowca powiatu. 



Wziął udział w negocjacjach ze związkami zawodowymi dotyczących projektu uchwały w sprawie obniżek 

pensum osobom pełniącym kierownicze funkcje w szkołach. 

Spotkał się z Burmistrzem Miasta Lubawa w sprawie budowy i przebiegu drogi ekspresowej S5 na odcinku 

Nowe Marzy (A1) -  Ostróda (S7). 

Ponadto w zakresie bieżącej działalności wójt i urzędnicy podejmowali następujące działania: 

W okresie od 27 lutego do 18 marca 2020 r. wykonano następujące prace związane z drogami: 

- wyprofilowano drogę gminną na odcinku Tylice - Piekiełko, Tylice do ściany lasu, Tylice - były PGR, 

Tylice- Rojewo oraz drogę gminną Nawra - Pręgownia, Nawra - Mikołajki i ul. Polną w Bratianie, 

- wycięto zakrzaczenia przy drodze gminnej Łąki Bratiańskie – Nawra oraz w Bratianie i Nawrze, 

- umyto przystanki autobusowe w Bratianie, Mszanowie, Chroślu i Nowym Dworze Bratiańskim, 

- usunięto wyrwę na drodze gminnej Gryźliny – Jamielnik, 

- wykonano prace porządkowe przy budynku Urzędu Gminy oraz na drogach w Mszanowie. 

- wstawiono znak ograniczenia tonażowego powyżej 10 ton na ulicy Rekreacyjnej w Mszanowie. 

- zebrano śmieci z terenu gminy, 

- rozpoczęto prace porządkowe w Bratianie tj. usunięto pozimowy piasek z dróg i chodników. 

 

W Gminie Nowe Miasto Lubawskie według stanu na koniec lutego br. były 253 zarejestrowane osoby 

bezrobotne (w tym 155 kobiet), czyli o 5 osób mniej, niż według stanu na koniec lutego. 

Przeprowadzono zamówienia publiczne do 30 tys. euro na usuwanie wyrobów zawierających azbest z terenu 

gminy Nowe Miasto Lubawskie – edycja 2019-2020” - zamówienie to zostało unieważnione. 

Starosta Powiatu Nowomiejskiego przekazał na ręce Pana Wójta Plan Rozwoju Sieci Dróg Powiatowych 

Powiatu Nowomiejskiego na Lata 2020 – 2024. Zostały w nim wymienione cztery drogi położone na terenie 

Gminy Nowe Miasto Lubawskie:  

- 1246N dr. Woj. Nr 538 – Skarlin – Nowe Miasto Lubawskie – długość odcinka 2,4 km, 

- 1270N Radomno – Rakowice – Zajączkowo Lubawskie – długość odcinka 2,2 km, 

- 1315N Jamielnik – Gryźliny – dr. Pow. Nr 1244N – długość odcinka - 3,4 km, 

- 1347N dr. Woj. Nr 538 (Tylice) – Mroczenko – długość odcinka - 3,0 km. 

 

Dnia 12 marca 2020 r. został wysłany wniosek do Marszałka Województwa Warmińsko- Mazurskiego o 

dofinansowanie zadania kwotą 40 tys. zł z zakresu ochrony przeciwpożarowej pn. „Remont budynku 

Ochotniczej Straży Pożarnej w Jamielniku”. Wartość szacunkowa całego zadania wynosi 50 tys. zł. 

Dnia 13 marca 2020 r. został wysłany wniosek do Marszałka Województwa Warmińsko-Mazurskiego o 

dofinansowanie zadania kwotą 50 tys. zł z zakresu ochrony przeciwpożarowej pn. „Zakup samochodu dla 

Ochotniczej Straży Pożarnej w Skarlinie”. Wartość szacunkowa całego zadania wynosi 780 tys. zł. 

Stopień zaawansowania inwestycji: 

- Prace budowlane na drodze w Nowym Dworze Bratiańskim - zakończono budowę kanalizacji deszczowej. 

Obecnie trwa ustawianie krawężnika drogowego, 

- Prace budowlane na drodze w Radomnie - trwa układanie płyt ażurowych, 

- Podjazd dla niepełnosprawnych przy Zespole Szkół w Bratianie – przekazano plac i teren budowy 

wykonawcy „Mi-Le-An”. 

- Budowa sieci wodociągowej w miejscowości Gwiździny - 20 lutego br. zlecono ZUK wykonanie inwestycji 

– wykonawca wszedł na plac budowy i rozpoczął prace. 



- Budowa sieci wodociągowej w miejscowości Jamielnik – 24 lutego br. zlecono ZUK wykonanie inwestycji - 

trwają roboty ziemne i układanie sieci. 

 

Informacja o realizacji zadań zgłoszonych podczas poprzedniej sesji:  

- Sołtys Ryszard Pruchniewski złożył wniosek dotyczący naprawy lampy przy starej remizie oraz wniosek o 

naprawę chodnika przy figurce w stronę Jamielnika.  Odp.: Wniosek zrealizowano - lampa i chodnik zostały 

naprawione. 

- Radna Edyta Włodarska wnioskowała o naprawę drogi powiatowej od byłego przejazdu kolejowego 

pomiędzy Radomnem a Jamielnikiem oraz drogę w kierunku Iławy pomiędzy Wonną a Szeplerzyzną.   

Odp.: Wniosek został przekazany do Powiatu. W odpowiedzi zwrotnej uzyskaliśmy informację, że naprawa 

drogi powiatowej w sąsiedztwie byłego przejazdu kolejowego, na odcinku pomiędzy Radomnem  

a Jamielnikiem zostanie przeprowadzona w ramach remontu cząstkowego do 15 marca br. Z kolei naprawa 

drogi w kierunku Iławy pomiędzy Wonną a Szeplerzyzną została wykonana 03 marca br. 

- Radna Edyta Włodarska wnioskowała o ponowne malowanie przejść dla pieszych na nowych ulicach w 

Jamielniku, ponieważ farba się zmyła i są słabo widoczne. Odp.: W okresie wiosny przy sprzyjających 

warunkach pogodowych przejścia zostaną ponownie pomalowane w ramach reklamacji przez PDB Brodnica. 

- Radny Zbigniew Wiśniewski wnioskował o to, aby pozyskać informacje w sprawie przebiegu drogi krajowej 

nr 16 pomiędzy Grudziądzem a Ostródą w związku z planowaną jej budową. Odp.: Aktualnie trwają prace 

nad Studium Korytarzowym drogi ekspresowej S5 na odcinku Nowe Marzy (A1) - Ostróda (S7). Wstępny 

projekt zakłada cztery warianty tras, które zostaną poddane analizie pod względem technicznym, 

ekonomicznym, społecznym i środowiskowym w celu określenia rozwiązania optymalnego. Wójt gminy 

zainicjował spotkanie z samorządowcami powiatu nowomiejskiego oraz gminy miejskiej i wiejskiej Lubawa 

w celu podjęcie wspólnych działań lobbujących za wariantem przebiegającym przez teren powiatu 

nowomiejskiego i gminę Lubawa. Projekt Uchwały Rady Gminy przygotowany na dzisiejszą sesję jest apelem 

o zastosowanie najkorzystniejszego dla naszej gminy rozwiązania. 

- Radny Zbigniew Wiśniewski wnioskował o podjęcie działań w celu skuteczniejszej licytacji upadłego 

zakładu NOVOPLAST przy ul. Podleśnej w Mszanowie. Odp.: Aktualnie analizujemy możliwości prawne w 

przedmiotowym zakresie. Po zakończeniu analizy planowane jest spotkanie z Komornikiem. 

- Sołtys Ewa Leśniewska z Jamielnika wnioskowała o ustawienie dodatkowej lampy na ulicy Nowomiejskiej 

1 w sąsiedztwie skrzyżowania z ulicą Miodową. Odp.: Powyższy wniosek zostanie zweryfikowany w terenie 

przez pracownika Energa Oświetlenie pod względem możliwości technicznych zamontowania lampy na 

istniejącym słupie energetycznym. 

Zarządzenia wydane od 27 lutego do 18 marca 2020 r. 

  W dniu 2 marca 2020 r. wydano następujące zarządzenia: 

- w sprawie zbycia w drodze bezprzetargowej nieruchomości (dz. nr 127/5 obręb Gryźliny) stanowiącej 

własność Gminy Nowe Miasto Lubawskie; 

- w sprawie sprzedaży w drodze przetargu ustnego nieograniczonego nieruchomości (dz. nr 1046/12 obręb 

Bratian) stanowiącej własność Gminy Nowe Miasto Lubawskie. 

  W dniu 9 marca 2020 r. wydano zarządzenie w sprawie wyboru ofert na wykonanie  

w 2020 roku zadań samorządu Gminy Nowe Miasto Lubawskie przez organizacje pozarządowe oraz 

podmioty wymienione w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie. 

  W dniu 10 marca 2020 r. wydano następujące zarządzenia: 

- w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy na 2020 rok; 

- w sprawie zmiany planu finansowego Urzędu Gminy Nowe Miasto Lubawskie na 2020 rok oraz zmiany 

planu finansowego zadań z zakresu administracji rządowej oraz innych zadań zleconych Gminie Nowe Miasto 

Lubawskie odrębnymi ustawami na 2020 rok. 



   W dniu 11 marca 2020 r wydałem zarządzenie w sprawie dodatkowych dni wolnych od pracy w 

Urzędzie Gminy Nowe Miasto Lubawskie w 2020 r. 

  W dniu 16 marca 2020 r. wydałem zarządzenia w sprawie wprowadzenia ograniczenia realizacji zadań 

przez Urząd Gminy Nowe Miasto Lubawskie. 

 


